
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een 
agendapunt) 
 

Indiener: M. van der Neut/CDA 
 
Datum indiening vraag: 10-9-2018 
 
Datum verzending antwoord: 14-9-2018 
 
 
 

commissievergadering van: 5.9.2018  B&R                                                             
 
raadsvergadering van:  
 

Formulering: Vragen inzake raadsvoorstel “ van afval naar 
grondstof”, invoering PMD container”. 
 

Vraag: 
- Wat zijn de exacte kosten voor de inwoner per pakket bij 
invoering van de PMD container en wat zijn de kosten 
wanneer de plastic zakken gehandhaafd blijven. 
 
Antwoord: 
De inzameling van PMD met containers heeft op de korte 
termijn geen invloed op de afvalstoffenheffing. Hoewel de 
inzameling via PMD containers goedkoper is, moeten de 
kosten voor de PMD containers eerst worden 
“terugverdiend”. Op de langere termijn heeft de inzet van 
containers wel invloed op de afvalstoffenheffing, omdat dan 
de containers zijn “terugverdiend” en de kostenbesparing 
doorwerkt in de afvalstoffenheffing. Voor de nieuwe 
tarieven van de pakketten verwijzen wij u naar de memo 
die wij hebben opgesteld naar aanleiding van de recente 
commissievergadering. 
 
Vraag: 
- Waar is de keuze op gebaseerd om de PMD container 1x 
in de 4 weken op te halen en de overige ophaalfrequenties 
voor de overige containers? 
 
Antwoord: 
Op advies van afvaldeskundigen (zoals Avalon Advies, 
Rova, Circulus Berkel, Ter Horst), ervaringen van 
vergelijkbare gemeenten (zoals Oost-Gelre, Winterswijk, 
Aalten), de inloopbijeenkomsten en enquête. 
 
Vraag: 
- Waar is de aanname op gebaseerd dat we beter afval 
scheiden door de invoering van de PMD container? 
 
Antwoord: 
Afvaldeskundigen en ervaringen bij vergelijkbare 
gemeenten geven aan dat het zo is. Ook tijdens de 
inloopbijeenkomsten hebben wij vernomen dat een 
container voor PMD de voorkeur heeft bij onze inwoners. 
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Vergelijkbare gemeenten laten zien dat PMD inzameling 
via containers goed werkt en bijdraagt aan het behalen van 
de VANG-doelstelling. 
 
Vraag: 
- Wat is de afweging geweest om nu alleen te kijken naar 
het wel of niet kunnen nascheiden bij de huidige 
afvalverwerker nu op afzienbare tijd opnieuw moet worden 
aanbesteed? 
 
Antwoord: 
In het Avalon rapport is de stand van zaken over 
nascheidingstechnieken bij de dertien Nederlandse 
afvalenergiecentrales beschreven. Hiertoe behoren ook 
Twence en Suez (onze contractpartners). 
Vraag: 
- Wat is de visie op de langere termijn (<5jr) ontwikkeling 
van afvalscheiding? 
 
Antwoord: 
In het Avalon rapport is te lezen dat er binnen 5 jaar geen 
grote technische doorbraken te verwachten zijn op het 
gebied van afvalscheiding.  
 
Vraag: 
- Is er een bestemming voor de resterende 
egalisatiereserve, zo ja welke? 
 
Antwoord: 
De egalisatiereserve kan worden gebruikt om bijvoorbeeld 
tegenvallers bij aanbestedingen of niet voorziene kosten 
(bijvoorbeeld tegenvallende eindafrekeningen, afkeur van 
afvalpartijen die minder opbrengen dan begroot) op te 
vangen. Wij kunnen dan de egalisatiereserve gebruiken om 
afvalstoffenheffing zo min mogelijk te laten fluctueren. Het 
geld uit de egalisatiereserve afval mag alleen worden 
ingezet voor kosten die direct in relatie staan met het 
taakveld afval en niet voor andere doeleinden worden 
aangewend. 
 
Vraag: 
- Wat is de onderbouwing om de reserve op deze hoogte te 
willen houden? 
 
Antwoord: 
Het plafond en de bodem van de reserve is nog niet 
vastgelegd. Wij gaan onderzoeken wat de optimale hoogte 
van de reserve zou moeten zijn. Een voorstel kunt u 
tegemoet zien tijdens de begrotingsraad van dit jaar. 

Vraag: 
- Wat is de huidige bodem van de egalisatiereserve en 
waar is deze op gebaseerd? 

Antwoord: 
Zie het antwoord op de vorige vraag 
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Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over 
punten die op de agenda staan. Ze zijn niet bedoeld voor 
een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van 
een vraagstuk. Vragen over feiten en de uitleg daarvan of 
over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor 
bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets 
een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord zal dan 
geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


